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Geachte  

  

In uw brief van 18 november jongstleden informeert u mij over uw bezorgdheid 

over de gevaren van gespoten PUR-schuim en vraagt u het subsidiebeleid en 

regelgeving ten aanzien van gespoten PUR-schuim te heroverwegen.  

 

Ik begrijp uw zorgen. Daarom is er ook goed onderzoek uitgevoerd naar de 

veiligheid van gespoten PUR-schuim onder mijn ambtsvoorgangers.  

 

TNO heeft in haar onderzoek uit 2013 geconcludeerd dat gezondheidsklachten 

door het gebruik van gespoten purschuim onwaarschijnlijk zijn, maar niet geheel 

uitgesloten konden worden. Vanwege de onrust die bleef bestaan is aan de 

Gezondheidsraad gevraagd om advies uit te brengen. De Gezondheidsraad gaf in 

haar advies van 1 december 2020 aan dat de gerapporteerde gezondheidsklachten 

vooral een gevolg zijn van purschuim dat niet correct is aangebracht. Vervolgens 

heeft Royal Haskoning DHV in 2022 een evaluatie uitgevoerd van de werkpraktijk 

en geadviseerd om de risico-verhogende factoren te beperken. 

Mede naar aanleiding van de evaluatie van Royal Haskoning DHV werk ik 

momenteel aan aanvullende eisen voor het aanbrengen van PUR-schuim in het 

Besluit bouwwerken leefomgeving (Bbl) ter bescherming van de gezondheid van 

bewoners. Deze wijzigingen van het Bbl gaat medio december 2024 ter consulatie 

en in 2025 ter voorhang naar het parlement. U wordt van harte uitgenodigd om in 

deze consultatie uw inbreng op de voorgestelde wijzigingen te leveren. 

Deze regelgeving in het Bbl is direct werkend en geldt voor eenieder. Het is 

hierdoor niet nodig om in de subsidieregeling voor energiebesparende 

maatregelen alsnog aanvullende eisen te stellen aan het aanbrengen van PUR-

schuim.  

 

Ik vertrouw erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Hoogachtend, 

de minister van Volkshuisvesting en Ruimtelijke Ordening,  

 

 

 

 

Mona Keijzer 




